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Postadress: Uppsala kommun, 753 75 Uppsala 

Telefon: 018-727 00 00 (växel) 

www.uppsala.se 

Minnesanteckningar från Uppsala 
kommuns funktionsrättsråd 

Dag: 7 mars 2024 

Tid: 9–12 

Personer som är med på mötet 

Politiker   Funktionsrätt Uppsala kommun 

Eva Christiernin  Astrid Mäkitalo 

Asal Gohari    Sofie Sander 
Marianne Löfqvist   Catarina Bernet  

Torkel Kjösnes   Måns Högström 

Cecilia Forss    Hans Richter 
Kjell Haglund   Gunilla Ekholm              
Julia Falkerby 

 
 

 

Tjänstepersoner 

Nina Klinge-Nygård 

Rosalind Göthberg 
Malin Adner 

Ida Bylund Lindman  

Jeanette Nordin 

Lenita Granlund 
Michael Jestin 

Erik Wahlström 

Rafael Waters 
Lalla Andersson 

Carolina Bringborn 

Razvan Radu 
Henrik Brunnberg 

Nanna Nygren 

Daniel Enholm 

Mattias Persson 
Magnus Hedman 

Christopher Lundgren 

Henrik Eriksson 
Ulrika Toresten 

 
 

 

Uppsala kommuns funktionsrättsråd 

Minnesanteckningar 
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Det här händer på mötet 

1. Start 

Eva startar mötet. 

2. Vem ska godkänna anteckningarna från mötet? 

Funktionsrättsrådet bestämmer att 
Eva och Hans ska godkänna anteckningarna.   

3. Tema: Ett liv i rörelse 

Samtal med kommun 

Michael ställer frågor till politiker.  
De jobbar med olika saker: 

• Omsorgsnämnden hjälper personer med  

funktionsnedsättning. 

• Gatu-och samhällsmiljönämnden sköter platser  
utomhus som gator och parker. 

• Utbildningsnämnden tar hand om skolor. 

Politikerna svarar på frågor som handlar om: 

• Hjälp för personer med funktionsnedsättning. 

• Bättre service i färdtjänsten. 

• Att folk som jobbar för rättigheter ska få  
vara med och planera nya saker. 

• Att kolla på priset för färdtjänst. 

• Att färdtjänstchaufförer kanske kan ha  
speciella kläder. 

Brukare berättar om sina egna upplevelser  

Ledamöterna går till tre ställen.  
Där pratar folk från ”Jag gör politik”, LSS-gruppen  

och Synskadades förbund om hur det är att ta  
sig runt Uppsala.  

 

Tankar och prat – när allt fungerar som bäst 

Rådet tänker och pratar om hur saker kan bli bättre. 
De pratar om: 

• Chaufförerna kan lära sig mer om hur de  

bäst hjälper alla.  
Det kan finnas regler för detta och ett system  

för att veta vad folk behöver.  
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• Problem med nya bilder som inte passar för alla,  
speciellt inte för de med rullstol.  

Viktigt att tänka på miljön och tillgänglighet.  

• Behåll det som är bra med färdtjänsten,  

men gör den ännu bättre.  

• Det ska vara lätt att veta vem som är chaufför. 

• Mer utbildning för chaufförerna är bra.  

Och att det är att lyssna på de som använder  
färdtjänsten.  

4. Rapport från brukarombud 

Jeanette berättar om den internationella  
funktionsrättsdagen som är den 3 december.  

Hon har också gjort en årsrapport som ska visas  
för olika delar av kommunen i mars.  

 

5. Rapport från Funktionsrätt Uppsala kommun 

Michael berättar om aktuella frågor: 

• Det är ett problem att man ofta tror att  

funktionsrätt bara handlar om omsorg  

och gömmer andra grupper. 

• Många enkäter frågar inte om funktionsnedsättningar,  
så vissa personer märks inte. 

• Ord som tillgänglighet kan betyda olika saker  
för olika människor. Det är viktig att tänka på.  

6. Rapport från nämnder 

Plan- och byggnadsnämnden 

Många byggprojekt har pausats 
eftersom det är så dyrt att bygga just nu.  

Äldrenämnden 

2023 gick ekonomin bra och följde planen. 

Omsorgsnämnden 

2023 slutade med mer pengar än väntat  

eftersom kostnaden för personlig assistens  
blev lägre.  

 



Sida 4 (4) 

 

Gatu- och samhällsmiljönämnden  

Tar med det vi pratade om idag,  
som färdtjänst, tillbaka till nämnden. 

Arbetsmarknadsnämnden 

Har gjort en plan för att 1000 personer  

i Uppsala ska kunna försörja sig själva.  

Planen innehåller saker som undersökningar  
och sätt för att folk ska kunna  
påverka mer.  

Idrotts- och fritidsnämnden 

Arbetet med den nya simhallen  

i Gränby fortsätter. 
Uppsala Summer Zone kommer att finnas  

på flera ställen.  

 

Utbildningsnämnden 

Det föds färre barn nu och 

finns många lediga platser på förskolor  

och skolor. Därför ska de titta på hur  
skolorna ska utvecklas.  

Samtidigt behövs mer utrymme för 
skolor som ger särskilt stöd.  

Kommunstyrelsen 

Innan valet och folkomröstningen den 9 juni 
sätts valstugorna upp på Stora torget.  

Det finns information om folkomröstningen att läsa här: 

Nytt informationsunderlag till folkomröstningen - Uppsala kommun 
 

Uppsala kommun har börjat ett samarbete 
med Lviv i Ukraina. 

7. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

8. Kommande möten 

Nästa möte är den 31 maj 

https://www.uppsala.se/kommun-och-politik/nyheter-och-pressmeddelanden/2024/nytt-informationsunderlag-till-folkomrostningen/
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